

和解講座

英國特許房屋經理學會亞太分會及香港房屋經理學會安排了以下講座：

主講機構：	香港和解中心
主講嘉賓：	香港和解中心會長曾炳超先生
講題簡介：	參加者能透過講座認識到另一種解決衝突及糾紛的方法，掌握與他人建立共識及溝通的相處技巧，在紛爭中創造雙贏的局面。
內容大綱：	<ol style="list-style-type: none">1. 常用的解決紛爭方法2. 談判、和解、仲裁和訴訟的分別3. 什麼是和解4. 和解的好處5. 和解的過程6. 和解的應用實例7. 香港和解中心簡介
主講日期：	2009年12月15日(星期二)
時間：	晚上7時至9時
地點：	香港灣仔港灣道6-8號瑞安中心1樓03室
費用：	HK\$50 學生會員 HK\$80 會員 HK\$100 非會員
名額：	70人（見票為準，先到先得，額滿即止）
CPD 認可積分：	2 單位 (Education and Training)
截止報名：	2009年12月14日

報名請填妥附上之報名表，並於截止前寄回或傳真至英國特許房屋經理學會亞太分會。倘有疑問，請電 2356 8680 英國特許房屋經理學會亞太分會或 2544 3111 香港房屋經理學會，與秘書處聯絡。

Reply Slip

Mediation Introduction on 15 December 2009

(To be returned by 14 December 2009)

To: CIHAPB / HKIH
Units 2709-11
Shui On Centre
6-8 Harbour Road
Wanchai, Hong Kong

Fax: 2356 7332 (CIHAPB) / 2544 3112 (HKIH)

Member Details

To facilitate our allocation of seats, please indicate your dual membership of CIHAPB & HKIH by indicating your membership numbers for both Institutes below, if applicable.

HKIH No. _____

CIHAPB No. _____

Name _____

Cheque No. _____ Bank _____ Amount _____ HK\$

Company _____

Tel No. _____ Mobile _____

Email _____ Fax No. _____

(for email confirmation purpose) Date _____

REMARKS

1. Please make crossed cheque payable to “Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch”.
2. Reservation by fax is accepted but would only be confirmed upon receipt of **FULL PAYMENT**.
3. Full payment must be received prior to the commencement of the seminar.
4. ** Confirmation notice will not be sent until expiry of enrolment deadline and full payment is received. **
5. All cheques would be shredded for unsuccessful reservations.
6. Official receipt is available upon request.

香港灣仔港灣道 6-8 號瑞安中心 2709-2711 室
香港房屋經理學會
電話 Tel: 2544 3111 傳真 Fax: 2544 3112
網址 Website: www.housing.org.hk
電子郵件 Email: info@housing.org.hk

Units 2709-2711, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wanchai, HK
英國特許房屋經理學會亞太分會
電話 Tel: 2356 8680 傳真 Fax: 2356 7332
網址 Website: www.cih.org.hk
電子郵件 Email: apb@cih.org.hk